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Onderwerp: Communiceren met burgers/verwijderen-herplanten bomen J.A. Thijmlaan  

 

Aan het college van B&W en de Goirlese raadsleden,  

 

Graag wil ik u informeren over de slechte communicatie van de Gemeente Goirle met haar inwoners.  

 

In december 2018 hebben de bewoners van de J.A.Thijmlaan een bewonersbrief ontvangen van de 

gemeente Goirle dat er bomen zouden worden verwijderd en nieuwe werden geplaatst in enkele straten in 

de Groote Akkers, onder andere in de J.A.Thijmlaan. Tegen dit voornemen van de gemeente was geen 

bezwaar mogelijk. Wat schets mijn verbazing, na ruim een half jaar heb ik zelf contact opgenomen met de 

Gemeente Goirle. We kregen te horen dat er bezwaren waren ingediend (wat niet mogelijk was volgens de 

bewonersbrief!?), en dat de bomenkap/vervanging in de J.A. Thijmlaan niet doorging. De ambtenaar die 

hierover ging was inmiddels bij de gemeente Goirle vertrokken(!.)  

 

Uit betrouwbare bron heb ik vernomen dat een buurtbewoner, werkzaam bij de gemeente Goirle, toch 

bezwaren had tegen dit plan. Ik vind dit een vreemde gang van zaken, en zeker niet netjes dat de bewoners 

niet zijn geïnformeerd over de gewijzigde plannen met de redenen hiervoor. Niemand van de bewoners 

heeft eerder gereageerd omdat wij er van uitgingen dat het plan dat ter inzage heeft gelegen wordt 

uitgevoerd. Enkele Buurtbewoners zijn op stadhuis plannen komen inzien, zelfs zij hebben niets vernomen 

Ik verwacht dat de bewoners alsnog netjes geïnformeerd worden over de gang van zaken, waarbij de 

gemeente aangeeft waarom de plannen niet doorgaan en hoe de overlast van de bomen (oa. wortelopdruk, 

luizen), wordt verminderd. Verzoek aan de raadsleden om over deze slechte communicatie met inwoners 

vragen te stellen  

aan het college.  

 

Met vriendelijke groet,  


